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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnica Gradskog vijeća Grada Labina Tanja Pejić (Demokrati) je na 19. redovnoj sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 26. srpnja 2023. godine postavila vijećničko pitanje: 
 

„Pitanje za direktoricu Labin stana d.o.o. gđu. Dolores Sorić 

Unazad nekoliko godina, mislim u 2019. g. da se govorilo o projektu ugradnje osobnih dizala 

(liftova) u višeetažnim stambenim građevinama. Nedavno sam u susjedstvu dobila pitanje što 

je sa tim projektom i zašto se ništa nije realiziralo po tom pitanju. 

S obzirom na starosnu dob i mjesto prebivališta naših građana, molim da se još jednom 

razmotri ova situacija i da nam kažete da li se može provesti jedno detaljnije ispitivanje 

zainteresirane javnosti kao i mogućnost sufinanciranja iz EU fondova.“ 

Odgovor je na sjednici Vijeća dala Dolores Sorić, direktorica TD Labin stan d.o.o.: 
„Činjenica je da smo unazad više godina, pričalo se puno o ugradnji liftova u višestambene 

zgrade. Posebice su to inicirale udruge umirovljenika, čak i stranka umirovljenika, i mi smo bili 

proveli anketu na zahtjev Ministarstva. Mogu reći da tada nije bio veliki interes za ugradnju 

liftova u Labinu. Javnog poziva isključivo za sufinanciranje ugradnje liftova do sada nije bilo 

međutim ugradnja liftova se može sufinancirati zajedno sa integralnom energetskom obnovom 

višestambenih zgrada. U tom slučaju ako je ugradnja liftova prilagođena za invalide, oni mogu 

biti sufinancirani na isti način kao i energetska obnova višestambenih zgrada. Što se tiče 

daljnjeg ispitivanja, mi možemo provesti to ispitivanje, ne znam na koju adresu bismo uputili 

zahtjev za sufinanciranje. Onoliko koliko je meni sada poznato, nacionalni program energetske 

obnove višestambenih zgrada koji vrijedi do 2030. godine, omogućuje suvlasnicima 

višestambenih zgrada ugradnju liftova zajedno sa energetskom obnovom, ali isključivo za 

invalide. Tu se isto tako mogu sufinancirati rampe za invalide i slične stvari.“ 

 S poštovanjem, 
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